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Wethouder wil stop op stort in plas
afdwingen
Gemeente West maas en Waal zet juristen aan het werk

West Maas en Waal gaat de overheden die betrokken zijn bij de
stort van granuliet in zandplas Over de Maas mogelijk juridisch
aanpakken. Een woedende wethouder Ans Mol heeft juristen aan
het werk gezet om uit te zoeken welk scenario kansrijk is.

Van ERIC REIJNEN RUTTEN
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,,We zijn aan het kijken wat de mogelijkheden zijn, daarover zijn we met
juristen in overleg'', stelt wethouder Ans Mol. In een interview met De
Gelderlander stelt ze 'ontzettend boos' te zijn op met name
Rijkswaterstaat, die het storten van met een chemische stof vermengde
granietslijpsel heeft toegestaan.

Lagere ambtenaren van de rijksdienst weigerden de granulietstort toe te
staan, maar werden door de top van Rijkswaterstaat teruggefloten, na
bemoeienis van oud-minister Halbe Zijlstra. Mol heeft bij Rijkswaterstaat
inmiddels hierover haar onvrede geuit.

Tegen wie een eventuele juridische procedure komt, kan ze niet zeggen.
,,We onderzoeken alle mogelijkheden, maar het is niet eenvoudig.''
Vaststaat dat tegen de ontzander, die de verondieping met granuliet
uitvoert, in elk geval weinig te doen is. ,,We kunnen inderdaad niet
procederen tegen een ontzander die met een vergunning werkt.''

Mol heeft de minister gevraagd het storten van het granuliet stop te
zetten. ,,Formeel heb ik daar nog niets over gehoord. Ik lees in de krant
dat de minister niet voornemens is het storten op te schorten.''

De provincie, die de ontgrondingsvergunning heeft verstrekt, geeft ook
niet thuis. De reactie van de verantwoordelijk gedeputeerde Peter van 't
Hoog is: ik ga er niet over. ,,Ook dat las ik in de krant. We hebben contact
opgenomen met de provincie, want het is ook grondgebied van de
provincie. Er staat nu half half een afspraak gepland.''

Mol voelt zich buitenspel staan. De Tweede Kamer heeft een
hoorcommissie gevormd die allerlei partijen uit gaat nodigen om te
achterhalen wat er precies rond Over de Maas aan de hand is. ,,Maar wij
als vertegenwoordiger van de inwoners zijn niet uitgenodigd.''

De gemeente liet eerder al 25 vrachten grond onderzoeken. ,,We hebben
gekeken of op papier de grond voldeed aan de eisen, de oorsprong van de
grond bekend was. Uit dat onderzoek kan ik maar één conclusie trekken:
het is niet na te gaan, niet te controleren.''

Of daar geen opzet in het spel is om zo zaken te verdoezelen? ,,Dat mag ik
niet vermoeden. Ik weet wel dat er veel geld in omgaat. En als iets niet te
controleren is, is het ook wel heel erg fraudegevoelig. Daarom proberen
we al sinds september vorig jaar hier ook met de minister over in gesprek
te gaan. Maar daar wachten we nu nog steeds op.''
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